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Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighets-
förenings styrelsemöte den 2J januari 1991

Närvarande: Magnus Månson
[rik Wredling
Gunnar Larsson
Peter Haglund
Birgit ta Rydh
samt suppleanterna
Benita Färdigsson
Mats Pettersson
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Ordförande Magnus Månson
klarade mötet öppnat.

Förugående mötesprotokoll
capsu I am )

$ 1.
hälsade de närvarande välkomna och för-

Mötets öppnande

$ 2.
nr 5 och 6 -90 godkändes. ( nr 6 per

Föreg. mötes-
protokoll

$ ;. [konomin
Kassör Erik Wredling meddelade att föreningens ekonomi löper enligt
plan. ::

Den av regeringen införda miljöavgiften på koleldning kommer tro-
ligtvis att sänkas, vilket kommer att. ge en positiv inverkan på
kvartalsavgifterna för kommande verksamhetsår.
På förekommen anl-edning vitt styrel-sen framföra att grus som inköpts
föe spridning på föreningens gemensamma grusgångar i huvudsak bekostas
av föreningen. Företrädesvis bestäIles grus via kassören varvid
medlemmarna slipper dessa direkla utlägg.
Pga. förändrade regler för behandling av arvoden till funktionärer
kommer ut,betal-ning i fortsättni.ngen att slre på l'öl-ianda tidounkter:
För styrelsel-edamöter och maskinist: 15 juni resp. 15 december
För suppleanter och revisorer z 15 december

$ 4. Avloppssystemet
Med referens till årsstämmans punkt 15 har kontakt tagits med
Västerås Kommun för att försöka uLröna orsaken(erna) tiff de o-
Laliga stopp som uppståt.t i föreningens avloppssystem i närheten
av kommunens stamledning från Bjurhovda. I akt och mening att
visa att föreningens avloppslör är intakta har en fristående kon-
sult anlitats för att med specialkamera dokumentera våra avlopps-
rör där stoppen brukar uppstå. Fn. avvaktas den skriftliga rapporten
från konsulten.

$ 6.
Den nya paragrafen om'-'underhål1s- och
inkluderas i föreningens stadgar. In ny
tryckas och distribueras i samband med

band med årets stämma.

Sotning

Stadgar
förnyelsefond" kommer att
upplaga av dessa kommer att

årets stämmokal 1e lse i sam-

$ i.
Sotning av imkanal-erna i aIla fastigheter har nu genomförts. I vissa
fastigheter kunde sotaren ej komma åt inrkanalen bakom kryddhyllan i
köket pga. att den var alLtför inbyggd. Vid sotning måste kryddhyllan
ovanför spisen enkelt kunna demonteras.



$ s.
Nästa styrelsemöte bestämdes preliminärt till den 20 mars.

Med åberopande av vårt
gi f ten: ,räknats upp med

Ord f. M . Månson tackade
avslutat.

Justeras:
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Magnus Månson Ordf.

rtt.

$ 7-
Kabel-Tv-avtal med Televerket har
5 kr per fastighet.

KabeJ-TV-avgi fi
kvartalsav-

Nästa möte

Avslutning$ 9.
för visat intresse och förklarade mötet

Västerås 1991 .01 .23
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Peter Haglund


